

7/31/2022

报告事项

1. 教会设立的宣教基金，是专注于支持在宣教禾场有特殊需求的宣教士和用于支持教会差遣的海外短宣队，有感动的弟兄姊妹请在奉献支票上注明：“宣教基金”。
2. 为了教会整体益处，长执会最后决定：从8月份起，我们教会崇拜形式恢复到中、英联合敬拜，崇拜时间：10:00am-11:30am. 中、英成人/青少年主日学时间：11:30am-12:30pm。谢谢弟兄姊妹的理解和配合。
3. 張雄弟兄因為即將離開萊城，由賈建航弟兄接任靈修部事工
4. 2022 感恩節過後，11/25(週五)教會宣教部和诗班主办一年一度的感恩見證會。时间是晚上 7-8:30，之后有甜点分享！請任何有意願做見證的弟兄姊妹與教會長老或許秀姊妹聯繫。
5. 8/14 有洗禮，如您已經接受耶穌為你的救主並願意受洗，請與您的小組長連繫。如您尚未加入小組請與王惠珍長老聯繫
6. 辛辛那提华人教会将举办（恩爱夫妻营）。营会的目的是在基督教信仰的基础之上建立和巩固夫妻之间的恩爱关系；促进夫妻之间的沟通；达到夫妻在生活和信仰上同心同行。时间是：2023年1月14-16(周六、周日和周一/马丁路德金纪念日)。目前营会为我们教会预留了四对夫妻的名额。如您想报名或了解更多的信息，请找田传道或刘德玉弟兄。

感恩和代禱

1. 為受洗的陳素珍, Christina Lin, 歐陽珊珊, 田絲雨, Michael Chang, Micah Liu 代禱, 求神保守他們信主的道路
2. 教會資助的宣教士: Dan & Pada Merillat (泰國), Sam & Helen Livingston (台灣), Douglas Johnston (美國)。請為他們的服事禱

7/31/2022

Announcement

1. “Mission Fund” is to sponsor missionary and for oversea mission teams. If you would like to support this, please write donation check specially for “Mission Fund”.
2. For the best of our church, starting from August, we will return to Chinese/English jointed worship from 10-11:30am.
3. Brother Shawn Chang will soon be moving away from Lexington. The head of devotion department will be brother Jianhang Jia.
4. November 25 (Fri) there will be annual Thanksgiving testimony night at 7:-8:30pm. Light refreshment afterward. If you would like to give testimony, please contact LCCC elders or sister Xiu Xu.
5. There will be baptism on August 14. If you already accepted Jesus as your savior and would like to be baptized, please contact your small group leader. If you don't have a group, please contact Elder Christa.
6. Cincinnati Chinese church will have Marriage Enrichment Retreat 2023, Jan 14-16(Martin Luther King Jr. long weekend). If you are interested in the camp, please contact Pastor Tian or Brother Deyu Liu.

Praise and Prayer

1. Pray for Suzhen Chen, Christina Lin, Shanshan Ou Yang, Esther(Siyu) Tian, Michael Chang, and Micah Liu who were baptized recently. May the Lord be with them and grow in God's love.
2. Pray for the missionaries we support: Dan & Pada Merillat (Thailand), Sam & Helen Livingston (T.W.), Douglas Johnston (U.S.)